



**NOTICE OF DISCONTINUATION OF ATM SERVICES AT 15<sup>th</sup> FLOOR, CENTRAL TOWER, HONG KONG**

With effect from 02<sup>nd</sup> March 2020, the onsite ATM at 15<sup>th</sup> Floor, Central Tower, 28, Queen's Road, Central will be discontinued. The ATM card issued by the Bank will continue to be accepted at VISA enabled ATMs. There will be no additional cost involved.

Should you have any enquiry, please contact any of our staff for assistance.

If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions, the English version shall prevail.

State Bank of India, Hong Kong Branch  
13<sup>th</sup> January 2020



Issued by State Bank of India, Hong Kong Branch

**有關停止香港中環十五樓自動櫃員機服務停止通知**

由 2020 年 3 月 02 日起，位於本行中環皇后大道中 28 號中環大廈 15 樓的自動櫃員機將停止服務。由本行發行的提款卡將繼續在其他有 VISA 的自動櫃員機上使用而不會收取任何額外費用。

如有任何查詢，請聯繫本行員工尋求幫助。

英文譯本如有歧異，概以英文譯本為準。

印度國家銀行香港分行

2020 年 1 月 13 日

由印度國家銀行香港分行 刊發